
81st Sneekweek 2016 

BESLISSING PC P04 

Partijen: 
Protesterende boot: Efsix 2014 
Geprotesteerde boot: Efsix 2044 
 
Getuigen:  
 
Samenvatting:  
Efsix 2044 heeft merkteken 18 niet gerond. 
 
Procedurele zaken: 
 
Vastgestelde Feiten: 
De te zeilen baan is baan K. 
2014 zeilt achter 2044 en ziet dat 2044 van merkteken 23 naar merkteken 20 vaart i.p.v. naar 
merkteken 18.  
2044 is zich bewust van het feit dat hij merkteken 18 niet heeft gerond, sluit aan bij de groep en 
finisht zonder merkteken18 alsnog te hebben gerond 
 
 
Conclusies: 
Efsix 2044 heeft baan K niet gevaren en RvW 28.2 overtreden. Hij was zich bewust van deze fout, 
heeft deze niet gecorrigeerd alvorens te finishen en heeft geen straf genomen. Daarmee heeft hij 
het grondprincipe overtreden en regel 2. 
 
 
Regels: 
RvW grondprincipe, regels 28.2  en 2 
 
Beslissing: 
Efsix 2044 DNE voor race 1 
 
Panel:  
LPS (vz), FG & TvH 
 
 


